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Til stede Parti 
Anbjørn Brennhaug AP 
Bjørn Ivar Lamo AP 
Britt Aune Olsen AP 
Einar Jakobsen AP 
Ida Catrin Olsen AP 
Johan Petter Naustdal AP 
Raimonda Skeiviene AP 
Henny Hagerup Nilssen FRP 
Anne Haugbakken SP 
Beate-Aimëe Kroken SP 
Kolbjørn Eriksen SP 
Raymond Fagerli SP 
Tor Stabbforsmo SP 
Tor-Erik Granmo Hoff SP 
 
Fraværende representanter Parti Møtende vara Parti 
Hege Paulsen AP Siri Lie AP 
Morten Daleng AP Tove Brennhaug AP 
Jan Otto Fiplingdal SP Tor Emil Nilsen SP 
 
Andre som møtte: 
Arne-Martin Husby 
Inger Lise Fløtnes 
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Sakliste 

 
Sak nr. Sakstittel  

052/16 Referatsaker  

053/16 2. tertialrapport 2016- Grane kommune  

054/16 Nærpolitireformen, et innspill i debatten fra Grane kommune 
til Politimesteren i Nordland. 

 

055/16 Vefsna regionalpark, etablering av regional park med 
vedtekter og driftsmodell eller prosjektavslutning uten 
parketablering. 

 

056/16 Klage på planvedtak, detaljregulering for E6 Helgeland Sør  

 
 
 
 
  



 

 

 
 
 
 
Orienteringer: 
 
Ordfører Bjørn Ivar Lamo orienterte 2 saker: 
 

- Status for Fjellfolkets hus i Hattfjelldal 
 

- Status Hæhre / Statens Vegvesen 
 
 
 
Interpellasjon: 
 
Fra Grane SP: Vedr sykehjemstomt vs. gressbane. 
Ble besvart av Ordfører Bjørn Ivar Lamo. 
 
 
 
Sak 055/16: 

Daglig leder v/Grane Næringsutvikling AS Ellen Schjølberg orienterte om Vefsna Regionalpark. 
 
  



 

 

  



 

 

 

 

Grane kommune ArkivKode: FE - 033 

Arkivsak: 16/339 

JournalpostID: 16/3991 

Saksbehandler: Inger Lise Fløtnes 

 
 

Dato: 19.10.2016 

 
 

Saksnummer Utvalg Møtedato 

052/16 Kommunestyret 26.10.2016 

 
Jfr. delegasjonsreglement for Grane kommune, vedtatt i kommunestyret 19.05.10. 
 
 

Referatsaker 
 
Underliggende saker: 
 
015/16, Legevaktssentralen på Helgeland: Regnskap 2016 og budsjett 2017 
 
016/16, Ang nytt sykehjem 
 
017/16, Budsjett 2017 for KU-Sekretariatet. 
 
018/16, Dokument 15/246042-14 Omlegging av rabattsystemet i igangsatte bompengeprosjekter 
sendt fra Statens vegvesen 
 
019/16, Majavatn misjonshus og kapell i Grane kommune-henleggelse av fredningssak 
 
020/16, Nyhetsbrev 
 
021/16, Endringer i inndelingslova og kommuneloven - brev til kommuner og fylkeskommuner om 
ikrafttredelse 
 
 
Rådmannens innstilling: 
Referatsaker tas til orientering. 
 
Kommunestyret 26.10.2016: 
 
Møtebehandling: 

Bemerkning: 
Overskrifter / tekst på referater bør være mere informativ. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 
KS- 052/16 Vedtak: 

Referatsaker tas til orientering. 
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053/16 Kommunestyret 26.10.2016 

 
Jfr. delegasjonsreglement for Grane kommune, vedtatt i kommunestyret 19.05.10. 
 
 

2. tertialrapport 2016- Grane kommune 
 
 
Vedlegg: 
Tertialrapport pr. tjenesteområde 
Regnskapsrapport flyktningetjenesten 

Sammendrag: 
Ihht. økonomireglement pkt. 3.1.4 presenteres 
TERTIALRAPPORT 2-2016 (01.01 – 31.08.2016) 
 

TERTIALRAPPORT 2-2016 (01.01 - 31.08.2016)    

GRANE KOMMUNE Regnskap Budsjett  Avvik Avvik 
i % 

 

Ansvar Område 2016 2016 0 0  
1 Sentraladministrasjonen 7 751 338 8 178 462 -427 -5  
2 Oppvekst og kultur 21 308 

188 
21 406 

293 
-98 0  

4 Teknisk 12 710 
640 

12 299 
125 

411 3  

5 Pleie-omsorg/Helse 23 697 
090 

22 810 
103 

886 3  

6 NAV (u/ flyktningetj.) 1 110 235 1 289 490 -179 -16  
7 Politiske 

styringsorganer 
4 207 847 4 244 448 -36 -1  

       

 T O T A L T 70 785 
338 

70 227 
921 

557 1  

 
Regnskapsoversikt flyktningetjenesten ligger ved som egen rapport. 

 



 

 

 

Sentraladministrasjonen: Styrer innenfor budsjetterte rammer. 

Oppvekst-kultur: Styrer innenfor budsjetterte rammer. 

Teknisk- Næring: Etterslep på bygnings- oppmålingsgebyrer. Faktureres mot slutten av året. 
Driftskostnad scooterløyper høyere enn budsjettert. Fakturert slamavgift regnskapsføres i november.  

Helse- omsorg: Hjemmesykepleie og sjukeheim har gjennomført, og fått på plass nye turnuser. Målet 
er bl.a å få redusert vikarutgifter, og til enhver tid ha på plass kvalifisert personale. Dette gir 
merkostnad i starten, som etter hvert vil jevnes ut.  
Sjukeheimen har dette tertial hatt økt forbruk på medisiner og medisinsk materiell. Dette på grunn 
av høyt belegg med alvorlig syke pasienter. 
Alle avdelinger er regnskapsmessig nøye gjennomgått, og hvis ikke mye uforutsett skulle skje, 
vurders det slik at området kan komme ut i balanse ved årets slutt, med streng budsjettdisiplin. 

NAV: Styrer innenfor budsjetterte rammer. 

Politiske styringsorganer: Styrer innenfor budsjetterte rammer. 

Økonomistyringen i Grane kommune er fortsatt bra. Viser til tertialrapporter fra hver enkelt avdeling.  
 

 
Vurdering: 
I hht. Økonomireglement pkt. 3.1.4 legges tertialrapport 2-2016- Grane kommune fram. Rapporten 
viser at budsjettkontrollen totalt sett er god. 5 av i alt 7 områder styrer pr. august innenfor 
budsjettert ramme.  
 

 
Rådmannens innstilling: 
Tertialrapport 2-2016- Grane kommune legges frem og tas til orientering (ihht. økonomireglement 
pkt. 3.1.4).   
 

 
Formannskapet 13.10.2016: 
 
Møtebehandling: 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 
FS- 060/16 Innstilling: 
Tertialrapport 2-2016- Grane kommune tas til orientering (ihht. økonomireglement pkt. 3.1.4).   
 

 



 

 

 

 
Kommunestyret 26.10.2016: 
 
Møtebehandling: 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 
KS- 053/16 Vedtak: 
Tertialrapport 2-2016 - Grane kommune tas til orientering (ihht. økonomireglement pkt. 3.1.4).   
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Nærpolitireformen, et innspill i debatten fra Grane kommune til 
Politimesteren i Nordland. 
 
 
Sammendrag: 
Den 1. januar 2016 ble Helgeland, Salten og deler av Midtre Hålogaland politidistrikt slått sammen til 
Nordland politidistrikt. Det pågår nå en prosess med å bygge den nye organisasjonen og skape et 
bedre politi for alle som bor og ferdes i Nordland. 
Politidistriktet har fått i oppdrag å utarbeide forslag til endringer i politidistriktenes lokale 
organisering. Da snakker vi om antatt og plassering av politistasjoner og lensmannskontor. Målet er 
at den nye organiseringen skal gi befolkningen i distriktet et bedre og mer tilstedeværende politi. For 
å skape et godt resultat er det viktig med god involvering av kommuner og 
tjenestemannsorganisasjoner. 
  
Framtidens politi i Nordland 
Nordland politidistrikt består av 43 kommuner. Disse har et veletablert samarbeid gjennom syv 
regionråd. Våren 2016 var ledelsen i Nordland politidistrikt sammen med representanter for Prosjekt 
Nye Politidistrikt Nordland (PNP) på besøk i alle regionrådene for å orientere om arbeidet med 
nærpolitireformen og prosessen videre. I etterkant av disse møtene kom man til enighet om at man 
skulle etablere en politisk styringsgruppe hvor kommunene var representert gjennom sitt regionråd. 
  
Politisk styringsgruppe i Nordland 
Fra regionrådene: 

· Tove Mette Bjørkmo, ordfører i Sortland - Vesterålen regionråd. 
· Geir Ketil Hansen, varaordfører i Narvik - Ofoten regionråd. 
· Lillian Rasmussen, ordfører i Moskenes - Lofoten regionråd. 
· Petter Jørgen Pedersen, ordfører i Gildeskål - Salten regionråd. 
· Geir Waage, ordfører i Rana - Indre Helgeland regionråd. 
· Jann- Arne Løvdahl, ordfører i Vefsn - Helgeland regionråd. 
· Andre Møller, ordfører i Vega – Sør Helgeland regionråd 

 Fra politiet i Nordland: 
· Tone Vangen, politimester i Nordland. 
· Heidi Kløkstad, visepolitimester i Nordland. 
· Håvard Fjærli, fungerende leder Helgeland. 
· Arne Hammer, fungerende leder Salten. 



 

 

· Steffen Ravnåsen, fungerende ledere Midtre Hålogaland 
· Geir Nordkil, Politiets fellesforbund. 
· Asbjørn Sjølie, politilederlaget. 
· Jan Tore Hagnes, prosjektleder PNP Nordland 
·  Tor-Håvard Bentzen, PNP Nordland 

  
I Nordland hadde politisk styringsgruppe første møte 19. august 2016. Det er avtalt to møter til i 
dette fora løpet av høsten 2016. Forslaget til lokal struktur blir sendt ut på høring til kommunene 15. 
oktober 2016. Kommunene vil deretter får seks ukers høringsfrist før politimester oversender endelig 
forslag til Politidirektoratet for avgjørelse.  

 
Formannskapet har ikke møter i høringsperioden, men kommunestyret skal innkalles til ekstra møte.  
 
 
Vurdering: 
Administrasjon har fått følgende oppdrag fra Ordfører som er delegert myndighet til å vurdere om 
høringer skal besvares: Det er en viktig sak som vi fra Grane bør gi et tilsvar på.  Her er noen moment 
som en høringsuttalelse kan inneholde.  
 
Grane og Hattfjelldal lensmannskontor har vi hatt som en viktig del av vårt samfunn i en årrekke. 
Grane hadde hovedkontoret, mens det var åpent  gjestekontor i Hattfjelldal et par dager i uken. Da 
hadde vi nærpoliti som ivaretok både det politifaglige, men også sivile gjøremål til lokalbefolkningen. 
Hvis vi går en del år tilbake var  lensmannskontoret i Grane bemannet med lensmann og to betjenter, 
samt en sivil saksbehandler. I dag er situasjon at det nærmest er et kontor bare i navnet med et skilt 
på døren «ubemannet på ubestemt tid». 

 
At det skjer en sentralisering av politiets tjenester er ikke en god sak verken politifaglig eller for våre 
innbyggere. Noe av det vi ser ut til å ha mistet og helt mister hvis de verste anslag rundt denne 
reformen slår til: 

 
·         Lokal kunnskap og tillit  er viktig politifaglig, den vil svekkes og bli borte. 
·         Trygghet som politiet ivaretar med sitt nærvær i lokalmiljøet svekkes. 
·         Responstid ved ulykker og kriminalitet blir lengre.  
·         Forebyggende arbeid mot ungdom vedrørende rus problematikk og trafikk er  
          historie allerede. 
·         Større enheter i byer fører gjerne til mer byråkrati og høyere kostnader for  
          samfunnet. 

 
Det som feilaktig kalles en nærpolitireform er fakta det helt motsatte. Vi ser at stillinger og funksjoner 
på Helgeland skal flyttes til Bodø. En fare i dette er den samme som vi over år har opplevd i andre 
sammenhenger, når kompetente går av med pensjon i eksempelvis Mosjøen blir de nye opprettet i 
Bodø. 

 
Beklageligvis er det lite av dette som man historisk sett ser på som en reform, det er vel mer rett å 
kalle det styrt avvikling av lokalt politi. 

 
Rådmannen legger ikke fram innstilling til høringsdokumenter som enda ikke er sendt ut, derimot 
anbefales det at formannskapet gir rådmann aksept for at saken tas direkte opp i kommunestyret, 
eller at formannskap / kommunestyre allerede nå stiller seg bak ovenfor stående innspill fra ordfører.  
 
 



 

 

 
 
Formannskapet 13.10.2016: 
 
Møtebehandling: 

 

 

 
FS- 061/16 Innstilling: 

Formannskapet sender saken direkte over til kommunestyret som anbefalt i saksframlegget.  

 
Kommunestyret 26.10.2016: 
 
Møtebehandling: 
Forslag fra Grane AP v/Einar Jakobsen: 
 
Grane kommunestyre har vurdert innkomne høringsdokumenter vedr. Nærpolitireformen, og 
særskilt det som angår region Indre Helgeland. Grane og Hattfjelldal lensmannskontor har vært en 
viktig del av vårt samfunn i en årrekke. Grane hadde hovedkontoret, mens det var åpent gjestekontor 
i Hattfjelldal et par dager i uken. Da hadde vi et nærpoliti, som ivaretok det politifaglige, men også 
sivile gjøremål til lokalbefolkningen. 

Hvis vi går en del år tilbake, var lensmannskontoret i Grane bemannet med lensmann og to betjenter, 
samt en sivil saksbehandler. I dag er situasjonen at lensmannskontoret er sporadisk og ujevnt 
bemannet. Dette har ført til mye frustrasjon i befolkningen, samt at kommunens servicetorg 
opplever økt belastning som følge av henvendelser fra publikum som skulle gått til lensmann / politi. 
I forslaget til nærpolitireform foreslås det at lensmannskontoret i Grane og Hattfjelldal legges ned. 
Det vil bety et dårligere tilbud politifaglig for våre to kommuner, likeså en svekkelse i forhold til 
trygghet og servicenivå for våre innbyggere. 
 
Grane kommune mener at Nordland må inndeles i 5 geografiske driftsenheter, hvilket etter vår 
oppfatning innebærer at både Mo i Rana og Mosjøen får en slik funksjon i den nye organisasjonen. 
Hvis konklusjonen likevel skulle bli at Nordland deles inn i 3 geografiske enheter, mener Grane 
kommune at Mosjøen i kraft av sin geografiske beliggenhet og allerede opparbeidet og bred 
kompetanse peker seg ut som det naturlige stedsvalget for den geografiske driftsenheten på 
Helgeland. 
 
Det er flere forhold som tilsier at det er feil å fjerne politi og lensmann fra store deler av indre 
Helgeland. Vi har flere grenseoverganger til Sverige, samt jernbane og E6. Dette gir utfordringer i 
forhold til f.eks. smugling, faunakriminalitet og annen organisert kriminalitet, mens behovet heller er 
styrket oppsynsarbeid med stadig større verneområder. Det er en fare for at store områder uten 
politi vil kunne bli arnested for dette og andre typer kriminalitet som ser seg tjent med å få være i 
fred. Alt dette skaper utrygghet i befolkningen, og kan ikke være i tråd med det som burde være 
politiets hovedoppgave.  
 
At det skjer en sentralisering av politiets tjenester er altså ingen god sak verken politifaglig eller for 
våre innbyggere. Noe av det vi ser ut til å ha mistet og helt mister hvis de verste anslag rundt denne 
reformen slår til: 
 



 

 

· Lokal kunnskap og tillit er viktig politifaglig, den vil svekkes og bli borte. 
· Trygghet som politiet ivaretar med sitt nærvær i lokalmiljøet svekkes. 
· Responstid ved ulykker og kriminalitet blir lengre.  
· Forebyggende arbeid mot ungdom vedrørende rus problematikk og trafikk vil med stor 

sannsynlighet ikke kunne prioriteres. 
· Større enheter i byer fører gjerne til mer byråkrati og høyere kostnader for samfunnet. 

 
Det som feilaktig kalles en nærpolitireform er fakta det helt motsatte. Vi ser at stillinger og 
funksjoner på Helgeland skal flyttes til Bodø. En fare i dette er den samme som vi over år har opplevd 
i andre sammenhenger, nemlig at når kompetente går av med pensjon i eksempelvis Mosjøen, blir de 
nye stillingene opprettet i Bodø. 
 
Beklageligvis er det lite av dette som man historisk sett ser på som en reform, det er vel mer rett å 
kalle det styrt avvikling av lokalt politi. 
 
Det er viktig for Grane kommune, dersom vårt lokale lensmannskontor bortfaller, at stasjonen i 
nabokommunen Vefsn ikke reduseres, men derimot bidrar til å trygge også Grane og kan delta som 
viktig medspiller i kommunens beredskapsarbeid og andre saker i lokalmiljøet vårt.  
Det er også viktig å få en avtale om avbøtende tiltak, dersom det forventes at kommunehusets 
servicetorg skal blir en formidler av informasjon / skjema for politiet.  
 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
KS- 054/16 Vedtak: 
Grane kommunestyre har vurdert innkomne høringsdokumenter vedr. Nærpolitireformen, og 
særskilt det som angår region Indre Helgeland. Grane og Hattfjelldal lensmannskontor har vært en 
viktig del av vårt samfunn i en årrekke. Grane hadde hovedkontoret, mens det var åpent gjestekontor 
i Hattfjelldal et par dager i uken. Da hadde vi et nærpoliti, som ivaretok det politifaglige, men også 
sivile gjøremål til lokalbefolkningen. 
Hvis vi går en del år tilbake, var lensmannskontoret i Grane bemannet med lensmann og to betjenter, 
samt en sivil saksbehandler. I dag er situasjonen at lensmannskontoret er sporadisk og ujevnt 
bemannet. Dette har ført til mye frustrasjon i befolkningen, samt at kommunens servicetorg 
opplever økt belastning som følge av henvendelser fra publikum som skulle gått til lensmann / politi. 
I forslaget til nærpolitireform foreslås det at lensmannskontoret i Grane og Hattfjelldal legges ned. 
Det vil bety et dårligere tilbud politifaglig for våre to kommuner, likeså en svekkelse i forhold til 
trygghet og servicenivå for våre innbyggere. 
 
Grane kommune mener at Nordland må inndeles i 5 geografiske driftsenheter, hvilket etter vår 
oppfatning innebærer at både Mo i Rana og Mosjøen får en slik funksjon i den nye organisasjonen. 
Hvis konklusjonen likevel skulle bli at Nordland deles inn i 3 geografiske enheter, mener Grane 
kommune at Mosjøen i kraft av sin geografiske beliggenhet og allerede opparbeidet og bred 
kompetanse peker seg ut som det naturlige stedsvalget for den geografiske driftsenheten på 
Helgeland. 
 
Det er flere forhold som tilsier at det er feil å fjerne politi og lensmann fra store deler av indre 
Helgeland. Vi har flere grenseoverganger til Sverige, samt jernbane og E6. Dette gir utfordringer i 
forhold til f.eks. smugling, faunakriminalitet og annen organisert kriminalitet, mens behovet heller er 
styrket oppsynsarbeid med stadig større verneområder. Det er en fare for at store områder uten 
politi vil kunne bli arnested for dette og andre typer kriminalitet som ser seg tjent med å få være i 
fred. Alt dette skaper utrygghet i befolkningen, og kan ikke være i tråd med det som burde være 
politiets hovedoppgave.  



 

 

 
 
At det skjer en sentralisering av politiets tjenester er altså ingen god sak verken politifaglig eller for 
våre innbyggere. Noe av det vi ser ut til å ha mistet og helt mister hvis de verste anslag rundt denne 
reformen slår til: 
 

· Lokal kunnskap og tillit er viktig politifaglig, den vil svekkes og bli borte. 
· Trygghet som politiet ivaretar med sitt nærvær i lokalmiljøet svekkes. 
· Responstid ved ulykker og kriminalitet blir lengre.  
· Forebyggende arbeid mot ungdom vedrørende rus problematikk og trafikk vil med stor 

sannsynlighet ikke kunne prioriteres. 
· Større enheter i byer fører gjerne til mer byråkrati og høyere kostnader for samfunnet. 

 
Det som feilaktig kalles en nærpolitireform er fakta det helt motsatte. Vi ser at stillinger og 
funksjoner på Helgeland skal flyttes til Bodø. En fare i dette er den samme som vi over år har opplevd 
i andre sammenhenger, nemlig at når kompetente går av med pensjon i eksempelvis Mosjøen, blir de 
nye stillingene opprettet i Bodø. 
 
Beklageligvis er det lite av dette som man historisk sett ser på som en reform, det er vel mer rett å 
kalle det styrt avvikling av lokalt politi. 
 
Det er viktig for Grane kommune, dersom vårt lokale lensmannskontor bortfaller, at stasjonen i 
nabokommunen Vefsn ikke reduseres, men derimot bidrar til å trygge også Grane og kan delta som 
viktig medspiller i kommunens beredskapsarbeid og andre saker i lokalmiljøet vårt.  
Det er også viktig å få en avtale om avbøtende tiltak, dersom det forventes at kommunehusets 
servicetorg skal blir en formidler av informasjon / skjema for politiet.  
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Vefsna regionalpark, etablering av regional park med vedtekter og 
driftsmodell eller prosjektavslutning uten parketablering. 
 
 
Sammendrag: 
Kommunene Vefsn, Hattfjelldal og Grane har arbeidet med forprosjekt og hovedprosjekt for en 
eventuell etablering av regionalpark i vårt geografiske område, og nedslagsfelt til Vefsna. 
Arbeidstittelen har vært Vefsna regionalpark. Grane Næringsutvikling AS (GNU) har vært engasjert av 
Vefsn, Grane og Hattfjelldal kommuner til å utrede om det er mulig å etablere en regionalpark i de 
tre kommunene.  

Definisjon av parkens formål er foreslått som følger: Formålet med park er å styrke natur- og 
kulturbasert næringsutvikling i området.  

 
Følgende prinsipper er lagt til grunn for utvikling av planen: 

· Parken har et særlig fokus på natur- og kulturbasert næring med Vefsna som hovedsatsing 
· Parkens arbeid skal bygge på et bevisst forhold til den Europeiske landskapskonvensjonen 
· Økt verdiskaping ved langsiktig merkevarebygging er hovedfundamentet  
· Parken utfører oppgaver innen temaene natur og kultur som krever samordning, og som det er 

mest effektivt å løse i fellesskap 
· Lokale og regionale prosjekt som har relevans for regionalparkens formål og oppgaver må skje i 

samarbeid med regionalparken 
· Parkens rolle og de ulike aktørers rolle i gjennomføringen skal utdypes i partnerskapsavtaler 
· Planen skal evalueres etter de første to år, deretter i henhold til kommunenes planstrategi, 

men 10-årsperspektivet skal alltid legges til grunn 
· Årlige og flerårige tiltaksplaner skal konkretisere gjennomføring av planen  

 
Grane kommunestyre har behandlet de ulike prosjektfasene, samt fått orientering om parkarbeidet 
av daglig leder i GNU. I kommunestyremøte 24.06.2015 ble følgende vedtak fattet :  Kommunestyret 
Grane kommune er positiv til at Vefsna regionalpark etableres permanent som et felles organ for 
kommunene Vefsn, Grane og Hattfjelldal. 

 
Grane kommune foreslår at det velges en gruppe på 6 personer som består av representanter fra 
kommunene og næringsselskapene som får i mandat å foreslå modell for samarbeidet, 
organisasjonsform, arbeidsoppgaver som skal tillegges parken og finansiering. Dette arbeidet ledes  



 

 

 
 
av Grane Næringsutvikling AS som fortsetter arbeidet med hovedprosjektet ut prosjektperioden. 
Gruppens forslag må foreligge innen 01. august 2016 slik at dette kan politisk behandles innen 
årsskiftet 2016/17. 

 
Arbeidsgruppen, styringsgruppen og rådmannsgruppen har drøftet tidligere utkast til parkplan og 
legger nå fram Parkplan Vefsna regionalpark 2017 – 2017.  

 
Daglig leder i Grane næringsutvikling skriver følgende i et notat vedr parketablering :  

1. Hovedspørsmålet er å avklare om de tre kommunene ønsker å samarbeide 
langsiktig og forpliktende om utvikling av felles ressurser innen natur og kultur, i 
henhold til en langsiktig parkplan med vedtekter. 

2. Dersom kommunene ønsker dette er det neste spørsmålet hvor mye ressurser den 
enkelte kommune prioriterer å legge inn i felles arbeid og med hvilken fordeling. 
Ulik fordelingsmodeller er foreslått tidligere, men det må den enkelte kommune 
drøfte og foreslå, eventuelt samarbeide om et felles forslag. 

 
Finansiering og ressursbruk 
Parkens eiere forplikter seg til å bidra med ressurser til regionalparken i form av 
A. Grunnfinansiering  
Vefsn kommune (prosentsats/sum) 
Hattfjelldal kommune (prosentsats/sum) 
Grane kommune (prosentsats/sum) 
B. Kompetanse 
Hver kommune definerer en fast ressursperson som skal delta i ulike aktiviteter knyttet til parken og 
sikre intern koordinering i egen virksomhet 
Vefsn kommune 0,3 årsverk 
Hattfjelldal kommune: 0,3 årsverk 
Grane kommune: 0,3 årsverk 
 
 
Vurdering: 
Det er utarbeidet en god parkplan som grunnlag for arbeid i en evt nyopprettet parkorganisasjon. 
Denne kan omarbeides i tråd med samarbeidskommunenes vedtak og behandles videre i det 
nyetablerte styret.  

Grane kommune står fremfor store kostnadskrevende og personalmessig ressurskrevende oppgaver, 
rådmannen ber derfor kommunestyret være særdeles på vakt mot nye tiltak som bidrar til økning i 
utgiftene.  

Rådmann ønsker å se en reel administrativ gevinst i opprettelse av en felles 
regionalparkadministrasjon. Det tenkes da på at oppgaver tas ut av avdelingen hvor tjenesten i dag 
ytes og over i en felles parkadministrasjon. En modell med felles kontor for planlegging, jord- og 
skogbruk, vassdrags- og viltforvaltning og næringsutvikling inkl førstelinjetjeneste ut mot etablerere. 
Et slikt parkkontor kunne ha en reell utviklingsrolle for Vefsnaregionen. Men det er utfordrende å 
legge kommunens myndighet over i fellesorgan, eller overføre myndighet til en vertskommune, 
daglig leder for parkadministrasjon, og parkstyret. Derfor er parkadministrasjonens oppgaver og 
parkens målsetning vært særskilt drøftet på overordnet nivå i administrasjon.  

Det er ikke tenkt legge kommunal myndighetsutøvelse i en felles parkadministrasjon.  



 

 

 
 
Kommunenes administrasjon er kommet til enighet om at dersom parksamarbeidet skal lykkes, må 
man starte med oppgaver det nyetablerte organet kan mestre og hvor vi i dag ser svakheter i 
oppgaveløsningen lokalt. Derfor er formålet med park utformet slik : «å styrke natur- og kulturbasert 
næringsutvikling i området».  

Dette er oppgaver som i dag kan sies er tillagt Grane næringsutvikling (GNU) og som forventes 
håndtert både av Grane næringsutvikling og Helgeland reiseliv. Tilsvarende for næringsselskap i våre 
nabokommuner. Det er trolig et ubrukt potensiale i bedre samhandling disse selskapene i mellom. 
Det er ikke forhandlet om ett felles næringsselskap, med beliggenhet på Trofors i hjerte av Vefsna 
Regionalpark, selv om ideen ansees å være svært god.  

For å utvikle kommunens rolle som samfunnsaktør og næringsaktør, kan en samarbeidsmodell med 
de to nabokommunene, kunne bli limet, navet og drivhjulet som lenker sammen mulighetene vi har 
innen natur og kulturbasert reiseliv, offentlig forvaltning, lag og organisasjoner.  

Det vil være interessant å legge arbeidet som i dag  utføres for kommunen av Grane næringsutvikling 
inn i parkadministrasjonen, evt hele GNUs arbeid. Dette må evt Grane kommunestyre be styret i GNU 
om å vurdere. Slik modellen er skissert i parkplanen 2017-2017 er det både å etablere en ny 
administrasjon, og dedikere 0,3 årsverk av Grane kommunes ansatteressurs til samarbeid Grane 
kommune – Vefsna regionalpark. Dette kan være enten innen kultur/friluftsliv hvor Grane kommune 
pr i dag har 0,5 årsverk eller Teknisk- og næringsavdelingen hvor samtlige saksbehandlere arbeider 
med 2-5 ulike fagområder som er i berøring av begrepet kultur- og naturbasert næringsutvikling.  

Siden vi pr i dag har lite personell å dedikere inn i parkadministrasjonen, vil rådmann fraråde at vi 
vedtar modellen skissert i pkt 8 i vedlagt parkplan. I tillegg ser rådmann det som uryddig organisering 
at en i en formell organisering av regionalparken blander sammen kommunens egen administrasjon 
med parkadministrasjon, hvorav begge er underlagt ulike styringsorganer.  

Finansiering 
Ved bruk av offentlige midler til parkadministrasjon, må det veies opp mot alternativkostnaden som 
for eksempel kan være å gi tilsvarende tilskudd direkte inn i bedrifter som søker om midler. Vil det 
skape like god kultur-  og naturbasert næringsutvikling og bidra til å oppfylle kommunens rolle som 
nærings- og samfunnsutvikler?  

Vefsna fondet kan brukes som finansiell bidragsyter på den kommunal rettede delen. Pr i dag er 
reglene for fondet at vi kan bruke maks kr 5 mill pr år, hvorav 60 % kan brukes kommunalrettet og 40 
% kan brukes bedriftsrettet. Pr i dag er følgende belastet kommunal rettet del:  

Formål 2016 Merknad 2017 

Grane næringsutvikling  850 000 årlig 850 000 

Sentrum næringshage 100 000 årlig 100 000 

Bolyst 650000 1,3 mill 
fordelt på 
2016 og 
2017 

650 000 



 

 

Regionalpark ?  300 000 Årlig  300 000 

Historisk utstilling 400 000   

Totalt Kommunalrettet del 46 %  38 % 

I tillegg kan vi påregne næringsarealkostnader i forbindelse med arealet på Mellom moen. 
Bredbåndutbygging er belastet kommunens ordinære investeringsbudsjett, men kunne vært belastet 
fondet. Av andre tiltak som kan komme i 2017 er også bolyst/ungboleiligheter.  

Vi er således tett opp mot den grense vi kan være vedr bruk av maksimalt 60 % til kommunalt rettet 
del.  

Interkommunalt samarbeid og evt ny kommunelov 
Gjennom forslag til ny kommunelov, er kommunene gjort kjent med at interkommunale samarbeid 
etter kommunelovens § 27, er foreslått avviklet/endret. Det kan være uheldig å legge ressurser i 
nyoppretting av interkommunale samarbeid før ny kommunelov er kjentgjort. Rådmann er skeptisk 
til å etablere nye interkommunale samarbeidsområde før ny kommunelov er kjentgjort.  

Rådmannens konklusjon 
Slik rådmannens vurderingen ovenfor er beskrevet, er det ingen tydelighet i hvorvidt prosjektet som 
nå er sluttført, virkelig kan anbefales å bli videreført som en nyopprettet regionalpark. Rådmann 
heller i den retning at opprettelsen av en regionalpark, en drivkraft for å ta potensialet ut av 
regionens natur og kulturbaserte muligheter, er interessant. Grane næringsutviklings kommunale 
andel (helt eller delvis) bør inn i parkadministrasjon. Det interessante er om det maktes både å 
etablere en parkorganisasjon og samtidig får raske nyttegevinster som viser parkens berettigelse. 
Rådmann mener at det vil være en nødvendighet for å forsvare merutgiften dette medfører.  

 
 
Rådmannens innstilling: 
Alternativ a 

1. Grane kommunestyre vedtar videre arbeid med opprettelse og drift av egen regionalpark 
med følgende vedtekter :  

Vedtekter for interkommunalt samarbeid mellom - Vefsn, Grane og Hattfjelldal gjennom Vefsna 
Regionalpark (VRP) 
 
§ 1. Vefsna Regionalpark(VRP) 
Vefsna Regionalpark(VRP) er et interkommunalt styre etter kommunelovens § 27. VRP er et eget 
rettssubjekt med eget organisasjonsnummer.  
Eierne er Hattfjelldal, Grane og Vefsn kommune.  
 
§2.   Formål  
Parken skal styrke Vefsna-regionens kultur- og naturbaserte næringsutvikling.  
 
§3.   Styre  
VRP ledes av et styre.  
Styrerepresentantene bør ha relevant næringskompetanse. Eierne velger representant og 
vararepresentant til styret for en fireårsperiode som sammenfaller med 
kommunestyre/fylkestingsperiode.  
Styret konstituerer seg selv med leder og nestleder.  



 

 

 
 
§4. Styrets ansvar og oppgaver 
Styret har ansvar for regionalparkens drift og organisering.   
Styret skal utarbeide budsjett og handlingsplaner, samt legge frem årsregnskap og årsmelding til 
avgjørelse av årsmøtet.  
Styret ansetter daglig leder og har arbeidsgiveransvaret. 
Styret har ikke anledning til å ta opp lån, eller på annen måte pådra eierne økonomiske forpliktelser.  
 
§5. Daglig leder  
Parkens administrasjon ledes av en daglig leder. Daglig leder rapporterer til styret.  
 
§6. Årsmøte 
Årsmøtet er øverste organ i VRP.  
Årsmøtet består av de til enhver tid sittende ordførere i eierkommunene med varaordførerne som 
vararepresentant og en representant fra et annet parti enn ordførerens, fortrinnsvis det største 
partiet. Representantene med vara velges av de enkelte kommunestyrer for hver kommuneperiode.    
Årsmøtet skal herunder vedta bl.a. årsmelding fra styret, årsregnskap og eventuelle forslag fra styret 
til endring av vedtektene 
Det kalles inn til årsmøte med fire ukers varsel. Årsmøtet avholdes innen 31.mai.  
 
§ 7. Andre organ 
For å bidra til parkens formål etableres det et rådgivende organ, Samarbeidsforum VRP, for å sikre 
medvirkning og engasjement hos partnerne i parken.   
Styret fastsetter mandat, valg og organisering. 
 
§ 8. Eiernes forpliktelser 
Eierne av VRP skal bidra økonomisk til drift av VRP.  
 
§9.   Endring av vedtektene 
Endring av vedtektene krever tilslutning fra minst to tredjedeler av årsmøtet. 
  
§10.   Uttreden og oppløsning 
Den enkelte eier kan varsle årsmøtet om ønsket uttreden med ett års oppsigelsesfrist, senest 31.12. 
året før uttreden.  
 

2. Grane kommune bevilger maks kr 300.000 fra Vefsnafondet, kommunal del, som sin del av 
totalfinansieringen. Finansieringsmodell innenfor rammen av maks kr 300.000 som Grane 
kommunes andel legges fram i egen behandling.  

3. Det avsettes ikke egen ressurs i Grane kommunes egen administrasjon, som skissert i 
Parkplan 2017-2027 pkt 8.1. B.  

4. Grane næringsutvikling bes om å vurdere avvikling av dagens organisering og i stedet 
implementere deres arbeid inn i regionalparkadministrasjonen. 

5. Parkplan for Vefsna regionalpark legges til grunn, som en skisse, for utvikling av 
parkorganisasjonens arbeid.  

 
Alternativ B 
Med bakgrunn i fremlagte Parkplan for Vefsna regionalpark, kan ikke Grane kommunestyre se 
vesentlig nytteverdi i etablering av en regionalpark sammen med kommunene Vefsn og Hattfjelldal.  



 

 

 

 
Formannskapet 13.10.2016: 
 
Møtebehandling: 

Rådmannens innstilling alternativ a enstemmig vedtatt. 

 
FS- 062/16 Innstilling: 
1. Grane kommunestyre vedtar videre arbeid med opprettelse og drift av egen regionalpark med 
følgende vedtekter :  

Vedtekter for interkommunalt samarbeid mellom - Vefsn, Grane og Hattfjelldal gjennom Vefsna 
Regionalpark (VRP) 

 
§ 1. Vefsna Regionalpark(VRP) 
Vefsna Regionalpark(VRP) er et interkommunalt styre etter kommunelovens § 27. VRP er et eget 
rettssubjekt med eget organisasjonsnummer.  
Eierne er Hattfjelldal, Grane og Vefsn kommune.  

 
§2.   Formål  
Parken skal styrke Vefsna-regionens kultur- og naturbaserte næringsutvikling.  

 
§3.   Styre  
VRP ledes av et styre.  
Styrerepresentantene bør ha relevant næringskompetanse. Eierne velger representant og 
vararepresentant til styret for en fireårsperiode som sammenfaller med 
kommunestyre/fylkestingsperiode.  
Styret konstituerer seg selv med leder og nestleder.  

 
§4. Styrets ansvar og oppgaver 
Styret har ansvar for regionalparkens drift og organisering.   
Styret skal utarbeide budsjett og handlingsplaner, samt legge frem årsregnskap og årsmelding til 
avgjørelse av årsmøtet.  
Styret ansetter daglig leder og har arbeidsgiveransvaret. 
Styret har ikke anledning til å ta opp lån, eller på annen måte pådra eierne økonomiske forpliktelser.  

 
§5. Daglig leder  
Parkens administrasjon ledes av en daglig leder. Daglig leder rapporterer til styret.  

 
§6. Årsmøte 
Årsmøtet er øverste organ i VRP.  
Årsmøtet består av de til enhver tid sittende ordførere i eierkommunene med varaordførerne som 
vararepresentant og en representant fra et annet parti enn ordførerens, fortrinnsvis det største 
partiet. Representantene med vara velges av de enkelte kommunestyrer for hver kommuneperiode.    
Årsmøtet skal herunder vedta bl.a. årsmelding fra styret, årsregnskap og eventuelle forslag fra styret 
til endring av vedtektene 
Det kalles inn til årsmøte med fire ukers varsel. Årsmøtet avholdes innen 31.mai.  

 
 
 



 

 

 
 
§ 7. Andre organ 
For å bidra til parkens formål etableres det et rådgivende organ, Samarbeidsforum VRP, for å sikre 
medvirkning og engasjement hos partnerne i parken.   
Styret fastsetter mandat, valg og organisering. 

 
§ 8. Eiernes forpliktelser 
Eierne av VRP skal bidra økonomisk til drift av VRP.  

 
§9.   Endring av vedtektene 
Endring av vedtektene krever tilslutning fra minst to tredjedeler av årsmøtet. 
  
§10.   Uttreden og oppløsning 
Den enkelte eier kan varsle årsmøtet om ønsket uttreden med ett års oppsigelsesfrist, senest 31.12. 
året før uttreden.  

 
2. Grane kommune bevilger maks kr 300.000 fra Vefsnafondet, kommunal del, som sin del av  
     totalfinansieringen. Finansieringsmodell innenfor rammen av maks kr 300.000 som Grane  
     kommunes andel legges fram i egen behandling.  

3. Det avsettes ikke egen ressurs i Grane kommunes egen administrasjon, som skissert i Parkplan  
    2017-2027 pkt 8.1. B.  

 
4. Grane næringsutvikling bes om å vurdere avvikling av dagens organisering og i stedet  
     implementere deres arbeid inn i regionalparkadministrasjonen. 

5. Parkplan for Vefsna regionalpark legges til grunn, som en skisse, for utvikling av  
    parkorganisasjonens arbeid.  

 
 
 
 

 
Kommunestyret 26.10.2016: 
 
Møtebehandling: 
Fellesforslag om endringer: 
Endre pkt. 2 og 3, ta bort pkt. 4: 

2. Under forutsetning av tilsvarende bevilgning fra øvrige to kommuner, bevilger Grane kommune  
     maks kr. 300.000 fra Vefsnfondet, kommunal andel, som sin del av totalfinansieringen.  
     Finansieringsmodell innenfor rammen av maks kr. 300.000 som Grane kommunes andel legges  
     fram i egen behandling. 
 
3. Det avsettes ikke egen ressurs i Grane kommunes administrasjon. Oppfølgingsansvaret i forhold til 
     Vefsna Regionalpark innad i  administrasjonen klargjøres og meddeles involverte parter. 
 
 
 



 

 

 
 
4. Parkplan for Vefsna Regionalpark legges til grunn, som en skisse, for utvikling av  
    parkorganisasjonens arbeid. 
 
Formannskapets innstilling med endringer enstemmig vedtatt. 

 
KS- 055/16 Vedtak: 
1. Grane kommunestyre vedtar videre arbeid med opprettelse og drift av egen regionalpark med 
følgende vedtekter :  

Vedtekter for interkommunalt samarbeid mellom - Vefsn, Grane og Hattfjelldal gjennom Vefsna 
Regionalpark (VRP) 
 
§ 1. Vefsna Regionalpark(VRP) 
Vefsna Regionalpark(VRP) er et interkommunalt styre etter kommunelovens § 27. VRP er et eget 
rettssubjekt med eget organisasjonsnummer.  
Eierne er Hattfjelldal, Grane og Vefsn kommune.  
 
§2.   Formål  
Parken skal styrke Vefsna-regionens kultur- og naturbaserte næringsutvikling.  
 
§3.   Styre  
VRP ledes av et styre.  
Styrerepresentantene bør ha relevant næringskompetanse. Eierne velger representant og 
vararepresentant til styret for en fireårsperiode som sammenfaller med 
kommunestyre/fylkestingsperiode.  
Styret konstituerer seg selv med leder og nestleder.  
 
§4. Styrets ansvar og oppgaver 
Styret har ansvar for regionalparkens drift og organisering.   
Styret skal utarbeide budsjett og handlingsplaner, samt legge frem årsregnskap og årsmelding til 
avgjørelse av årsmøtet.  
Styret ansetter daglig leder og har arbeidsgiveransvaret. 
Styret har ikke anledning til å ta opp lån, eller på annen måte pådra eierne økonomiske forpliktelser.  
 
§5. Daglig leder  
Parkens administrasjon ledes av en daglig leder. Daglig leder rapporterer til styret.  
 
§6. Årsmøte 
Årsmøtet er øverste organ i VRP.  
Årsmøtet består av de til enhver tid sittende ordførere i eierkommunene med varaordførerne som 
vararepresentant og en representant fra et annet parti enn ordførerens, fortrinnsvis det største 
partiet. Representantene med vara velges av de enkelte kommunestyrer for hver kommuneperiode.    
Årsmøtet skal herunder vedta bl.a. årsmelding fra styret, årsregnskap og eventuelle forslag fra styret 
til endring av vedtektene 
Det kalles inn til årsmøte med fire ukers varsel. Årsmøtet avholdes innen 31.mai.  
 
§ 7. Andre organ 
For å bidra til parkens formål etableres det et rådgivende organ, Samarbeidsforum VRP, for å sikre 
medvirkning og engasjement hos partnerne i parken.   
Styret fastsetter mandat, valg og organisering. 



 

 

 
 
§ 8. Eiernes forpliktelser 
Eierne av VRP skal bidra økonomisk til drift av VRP.  
 
§9.   Endring av vedtektene 
Endring av vedtektene krever tilslutning fra minst to tredjedeler av årsmøtet. 
  
§10.   Uttreden og oppløsning 
Den enkelte eier kan varsle årsmøtet om ønsket uttreden med ett års oppsigelsesfrist, senest 31.12. 
året før uttreden.  
 
 
 
2. Under forutsetning av tilsvarende bevilgning fra øvrige to kommuner, bevilger Grane kommune  
     maks kr. 300.000 fra Vefsnfondet, kommunal andel, som sin del av totalfinansieringen.  
     Finansieringsmodell innenfor rammen av maks kr. 300.000 som Grane kommunes andel legges  
     fram i egen behandling. 
 
3. Det avsettes ikke egen ressurs i Grane kommunes administrasjon. Oppfølgingsansvaret i forhold til 
     Vefsna Regionalpark innad i administrasjonen klargjøres og meddeles involverte parter. 
 
4. Parkplan for Vefsna Regionalpark legges til grunn, som en skisse, for utvikling av  
     parkorganisasjonens arbeid. 
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Klage på planvedtak, detaljregulering for E6 Helgeland Sør 
 
 
Vedlegg:  

Klage på planvedtak, Sigrid Nordal 09.08.16 

Merknad fra Statens vegvesen 17.08.16 

Merknad planforslag. Sigrid Nordal 05.05.16 

 

Sammendrag: 
Sigrid Nordal har klaget på planvedtak om detaljregulering for E6 Helgeland Sør, og viser til vedtaket 
som ble gjort i kommunestyret 12.06.16.  

Bakgrunnen for klagen er at Nordal aldri fikk behandlet sin merknad hos Statens vegvesen som ble 
sendt inn 05.05.16. I Statens vegvesen ble den registrert som en søknad om avkjørsel og ikke som 
merknad i forbindelse med høring av planforslaget. Dette medførte til at merknader fra Nordal ikke 
ble med i kommunens behandling av planforslaget i kommunestyret.  

Nordal er hytteeier ved Sefrivatnet, og ved dagens reviderte plan for E6 vil adkomsten til hytten bli 
vanskeligere. Nordal har naust i profil 2550/2600 der de har lagret båt og scooter. Dette vil skape 
store utfordringer da man må parkere 500-600 meter nord for dette området. Det vil også skape 
trafikkfarlige situasjoner da de må benytte E6 som gangvei, iht. avstanden for frakt av 
varer/materiell. 

Nordal søkte om å bygge naust i 2012, og da var ønsket å plassere naustene nedenfor planlagt 
parkering i profil 3050. Dette ble avslått av reindriftsnæringen da dette var beiteområde. Pga. dagens 
E6 vil beiteområdet nå bli ødelagt av en stor parkeringsplass. Ved flytting av denne 200-300 sør vil 
beiteområdet ikke bli berørt og Nordal kan benytte naustene uten noen store utfordringer. Ut- og 
innkjøring vil også ha en bedre oversikt ved flytting sørover.  

 



 

 

 

Naustene ble bygget for å gjøre hyttene mer tilgjengelig. Det er brukt mye penger på naustene, og 
Nordal frykter et stort verditap på grunn av dette. Ønsket i denne saken er at parkeringen enten 
flyttes nærmere naustene eller at det lages en «hyttevei» fra parkeringen bortover mot naustene. 
Denne veien kan overtas og driftes i privat regi, evt. at Statens Vegvesen kan «flytte» naustene 
nedenfor parkeringen (opplysninger fra Espen Nordal Jensen 27.08.16). 

Iht. merknadsbehandlingen som Statens vegvesen utførte i etterkant av høringsperioden, har 
Statskog og andre berørte grunneiere kommet med merknader til planforslaget som omhandler 
adkomsten til naustene ved Sefrivatnet samt parkeringsmuligheter. Derfor mener Statens Vegvesen 
at selv om merknadene til Nordal ikke kom med i planens sluttbehandling så er det sammenfallende 
med andre merknader SV har behandlet: 

«Revidert plan legger opp til H3 standard og 90 km/t. I forbindelse er samtlige avkjørsler i dette 
området samlet i en felles parkeringsplass ca. 500 meter nord for etablerte naust. Ut fra 
trafikksikkerhetsmessige hensyn og krav til antall avkjørsler (for å kunne oppnå 90 km/t) kan det ikke 
etableres en avkjørsel ved naustene. Med tanke på parkeringsmuligheter for eksiterende 
fritidsbebyggelse og turisttrafikk på E6 er det ikke ønskelig at for lite parkeringskapasitet medfører 
for eksempel parkering langs vegen. For å sikre et tilstrekkelig antall parkeringsplasser skal den 
utvides fra 10 til 15 oppstillingsplasser. Skulle det oppstå konflikter mellom hytteparkering og annen 
parkering må en i driftsfasen vurdere skilttiltak.»   
 
 
Vurdering: 
Administrasjonen anser merknadsbehandlingen som ble gjort av Statens vegvesen 24.05.16 som godt 
nok vurdert. Selv om merknadene fra Nordal aldri ble registrert som merknad men heller søknad, er 
vurderingene gjort iht. problematikken.  

I Statskog sine merknader: 

«Parkeringsmuligheter for nausteiere ved profil 2600: Nærmeste parkeringsmulighet for nausteierne 
blir 500 meter nord for naustene. Eksisterende avkjørsel med parkeringsmuligheter er ikke tatt med i 
revidert plan. Dette medfører en gangavstand på 400-500 meter. Opparbeiding av enkel parkering 
ved profil 2600 bør etableres. 
 

Vurdering Statens Vegvesen: 

«Revidert plan legger opp til H3 standard og 90 km/t, I den forbindelse er samtlige avkjørsler i dette 
området samlet i en felles parkeringsplass ca. 500 meter nord for etablerte naust. Ut i fra 
trafikksikkerhetsmessige hensyn og krav til antall avkjørsler (for å kunne oppnå 90 km/t) kan det ikke 
etableres en avkjørsel ved naustene. 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
Rådmannens innstilling: 
Klage fra Sigrid Nordal om planvedtak , detaljregulering for E6 Helgeland Sør, tas ikke til følge.  
Med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 vedtas detaljregulering for E6 sør Helgeland Lille 
Majavatn-Brenna. Jfr. plan- og bygningslov av 2008. 
 
PlanID 20160001  
Planen består av: 
Plankart datert: 01.12.2015 
Planbestemmelse datert: 24.05.2016 
Planbeskrivelse datert: 24.05-2016 
 
Klagen oversendes til Fylkesmannen for endelig avgjørelse. 

 
Kommunestyret 26.10.2016: 
 
Møtebehandling: 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 
KS- 056/16 Vedtak: 
Klage fra Sigrid Nordal om planvedtak , detaljregulering for E6 Helgeland Sør, tas ikke til følge.  
Med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 vedtas detaljregulering for E6 sør Helgeland Lille 
Majavatn-Brenna. Jfr. plan- og bygningslov av 2008. 
PlanID 20160001  
Planen består av: 
Plankart datert: 01.12.2015 
Planbestemmelse datert: 24.05.2016 
Planbeskrivelse datert: 24.05-2016 

 
Klagen oversendes til Fylkesmannen for endelig avgjørelse. 

 
 


